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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen ved Løjtegårdsskolen DATO: 17.08.2020 

EMNE: Bestyrelsesmøde SAGSNR.: 19/30796 

DELTAGERE: 

Michael Flies von Linstow, Martin Purdy, Eline Borberg, 
Valdemar Sønder Koch, Lucca Hülsen Damm, Charlotte Storm, 
Ann Marquardsen, Daniel Sandal Gadegaard, Maria Krogh 
Langner, Nikolaj Borch, Jan Jakobsen, Lasse Erik Dvoracek, 
Ole Juhl, Kathie Westgard Damlund og Sussie Nørsø 

 

AFBUD: Valdemar Sønder Koch, Lasse Erik Dvoracek  

MØDENR.: 6/2020  

 

Festsalen kl. 17.00  

0. Fastlæggelse af dagsorden 

Godkendt                     

  

1. Godkendelse af referat af møde nr. 5 den 16.6.2020  

Godkendt 

 

2. Meddelelse fra   

a. Ledelsen 

i Nye medarbejdere 

ii COVID-19   

b. Bestyrelsen  

i Ingen nye meddelelser 

c. Medarbejdere  

i Der arbejdes med at holde 3.årgang på SFO’en, da de ofte går tidligere. 

d. FRO 

i Børne-og skoleudvalgsmøde d.20.8. med høring af bl.a. profillinjer. 

e. Elevråd  

i Der skal stemmes til ny elevrådsnæstformand, da Valdemar er fratrådt som 

næstformand. 

 

3. Drøftelse omkring suppleant til skolebestyrelsen 

Forslag om tiltrædelse af suppleant. Muligheder ift. suppleringsvalg i lov om skolebestyrelse 

undersøges.   

 

4. Skolestart  

a. Elevfri dage blev afholdt i varieret program. 

b. Skolestart blev afholdt som alternativ første skoledag. 

c. 0.klasses første skoledag blev afholdt under COVID-19-ordnede forhold.  

d. Forslag om kort vejledning vedr. symptomer på forsiden af AULA.  

e. Muligheder i fjernundervisningen søges afdækket i årgangsteams. 

 

5. Trafik 

a. Der opleves fortsat udfordringer med biler, som parkerer på villavejene. Der ses øget 

aktivitet ved afsætning af børn på villavejene.  

http://www.lg.uvtaarnby.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=61
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b. Afsætning og parkering medfører ligeledes farlige situationer for cyklister.  

c. Det foreslås, at lærerne får et kort, så de kan parkere ved Amagerhallen, eller at 

Amagerhallens parkeringstilladelse udvides til 10 timer.  

d. Skiltning vedr. lukket villavej er ikke synligt fra kørselsretning.  

e. Flisevejen fra SFO’en over til skolen er ujævn med store mellemrum til fare for cyklister, 

børn på løbehjul o.l. Her sker mange uheld. SFO bedes tage billeder af problemområder 

med kort beskrivelse af udfordringen og aflevere dem på kontoret, så de kan tages med til 

FRO-mødet d.20.8. 

 

6. Forældremøder 

a. Alle forældremøder afholdes i egne klasserum med en forældrepræsentant pr. elev. 

b. Skolebestyrelsesrepræsentanter besøger 0.klasserne.  

 

7. Årshjul (bilag - årshjulet 19/20) 

a. Forslag om tilføjelse af ’Evaluering af mobilpolitikken’ til mødet i september 

b. Det foreslås, at der skrives måned frem for konkret dato ud fra punkterne. 

 

8. Høring ang. antal 0. klasser for skoleåret 21/22 (bilag) 

a. Taget til efterretning. 

b. Løjtegårdsskolen har et stort ønske om at blive 4-sporet og udbygget. 

 

9. Høring ang. klassens time (bilag) 

a. Der foregår løbende arbejde med klassens time som fast del i det at gå i skole på 

Løjtegårdsskolen.  

b. Formanden udformer et høringssvar.  

 

10. Evt. 

a. Der ønskes en orientering og drøftelse omkring seksualundervisningen på Løjtegårdsskolen.  

b. Det foreslås, at kontaktforældremødet afholdes efter næstkommende skolebestyrelsesmøde 

med følgende ramme: Skolebestyrelsesmøde kl.17-18, Kontaktforældremøde kl.18.30-

20.00. 

c. Det foreslås, at Michelle Jargin holder oplæg om ’Inkluderende forældrefællesskaber’ 

 

 

 

 

      Mødet slut. kl 


